

PROJECT TITLE: BILINGUAL CAPACITY OF POSTS

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED IN		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To audit the bilingual capacity of posts.	1. Analysis of the bilingual capacity of a sampling of 15 posts using an ideal model. - gathering of relevant data; - analysis and verification of data; - implementation (directives, postings, coordinator and so on).	100%	100%	The model proved unusable because of the inaccuracy of the statistics in the OLIS (incumbents), the absence of data on locally-engaged employees and the fact that service to the public is also provided by employees of other departments. (see Table VI)
	2. Development of new instruments to verify bilingual capacity.		100%	
	3. Proportional analysis of bilingual capacity using the new instruments: comparison between language requirements and proficiency of incumbents.		100%	
	4. Information on the progress made and the difficulties encountered during this operation are communicated to Treasury Board on a regular basis.	Ongoing	Ongoing	

Accomplished	Exceeded	New
100%	X	

TITRE DU PROJET: CAPACITÉ BILINGUE DES MISSIONS

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE À		
Vérifier la capacité bilingue des missions.	1. Analyse de la capacité bilingue d'un échantillonnage de 15 missions à l'aide d'un modèle idéal. - cueillette des données pertinentes; - analyse et vérification des données; - mise en application (directives, affectations, coordonnateur etc.).	100%	100%	Le modèle s'est révélé inutilisable en raison de l'inexactitude des statistiques contenues au SILO (titulaires), l'absence de données sur les employés recrutés sur place et le fait que les services au public sont aussi donnés par des employés d'autres ministères. (voir tableau VI)
	2. Mise au point de nouveaux instruments pour vérifier la capacité bilingue.		100%	
	3. Analyse proportionnelle de la capacité bilingue à l'aide des nouveaux instruments: comparaison entre les exigences linguistiques requises et la compétence des titulaires.		100%	
	4. Les renseignements sur les progrès accomplis et les difficultés éprouvées au cours de cette opération sont communiqués de façon régulière au Conseil du Trésor.			

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%	X	

continue continue